
How to find us by public transport:

From EuroAirport Basel (15 min travel time)
Either take a taxi to Novartis Campus or take the Airport Express Bus 
PTT 50 to Kannenfeldplatz. Change to Tram 1 (direction Dreirosenbrü-
cke) to the Novartis Campus stop. Across the street you find the main 
entrance to the Novartis Campus.

By train from Bahnhof Basel SBB (15 min travel time)
Take a taxi to Novartis Campus or take the Tram 1 (direction Dreirosen-
brücke) in front of the main station to the Novartis Campus stop. Across 
the street you find the main entrance to the Novartis Campus.

By train from Basel Badischer Bahnhof (10 min travel time)
Take a taxi to Novartis Campus or take either Tram 6 (direction Allschwil) 
or Tram 2 (direction Binningen) to the Messeplatz stop. Change to Tram 
14* (direction Dreirosenbrücke) to the Novartis Campus stop. Across the 
street you find the main entrance to the Novartis Campus. Tram 21 
operates directly via Messe to the Novartis Campus stop during morning 
and evening rush ours.
(*At the stop Dreirosenbrücke the tram changes its number sign from 14 
to 1, you can continue your trip in the same vehicle.)

How to find us by car:

The first basement of our parking is exclusively reserved for visitors. The 
access is very easy and there is no registration required to enter.

From France
Motorway A35/E60 direction Basel, after customs St. Louis take first exit 
and turn left, follow sign direction St. Johann. At the end of the street turn 
right into Schlachthofstrasse
and follow sign direction St. Johann/Novartis Campus. After 700 m turn 
right into Elsässerstrasse and follow to Voltaplatz, then turn left into 
Voltastrasse, after approx.
200 m turn left into Fabrikstrasse/Novartis Campus.

From Germany
Motorway A5/E35 direction Basel, after customs take exit 
Basel-Nord/Kleinhünigen/St. Johann/Mulhouse/France, enter the tunnel 
and follow the signs to Basel St. Johann/
Novartis Campus.

From Switzerland
Motorway A2 direction Basel, exit at Basel Nord/Kleinhünigen/St. 
Johann/Mulhouse/France, enter the tunnel and follow the signs to Basel 
St. Johann/Novartis Campus.

So finden Sie uns mit ö�entlichen Verkehrsmitteln:

Vom EuroAirport Basel (15 Minuten Fahrt)
Entweder mit dem Taxi zum Novartis Campus oder dem Flughafen 
Express Bus PTT 50 bis zur Haltestelle Kannenfeldplatz. Dort nehmen 
Sie die Tram 1 (Richtung Dreirosenbrücke) bis zur Haltestelle Novartis 
Campus. Gegenüber der Haltestelle befindet sich der Haupteingang 
zum Novartis Campus.

Per Zug vom Bahnhof Basel SBB (15 Minuten Fahrt)
Entweder Sie nehmen das Taxi zum Novartis Campus oder die Tram 1 
(Richtung Dreirosenbrücke) bis zur Haltestelle Novartis Campus. 
Gegenüber der Haltestelle befindet sich der Haupteingang zum 
Novartis Campus.

Per Zug von Basel Badischer Bahnhof (10 Minuten Fahrt)
Nehmen Sie entweder ein Taxi zum Novartis Campus oder die Tram 6 
(Richtung Allschwil) oder die Tram 2 (Richtung Binningen) und fahren 
bis zur Haltestelle Messeplatz. Dort steigen Sie in die Tram 14* 
(Richtung Dreirosenbrücke) bis zur Haltestelle Novartis Campus. 
Gegenüber der Haltestelle befindet sich der Haupteingang zum 
Novartis Campus. Morgens und abends verkehrt die Tramline 21 direkt 
via Messeplatz zum Novartis Campus und weiter bis zum Bahnhof St. 
Johann.
(*Bei der Haltestelle Dreirosenbrücke wechselt die Tram die Nummer 
14 auf 1, die Weiterfahrt bis Novartis Campus ist im selben Fahrzeug 
möglich.)

So finden Sie uns mit dem Auto:

Für Besucher ist das erste Untergeschoss im Parking reserviert. Die 
Zufahrt ist einfach und bequem und erfordert keine Voranmeldung.

Aus Frankreich
Autobahn A35/E60 Richtung Basel. Nach dem Zoll St. Louis erste 
Ausfahrt und dann links Richtung St. Johann. Nach 200 m rechts in 
die Schlachthofstrasse Richtung St. Johann/Novartis Campus. Nach 
700 m rechts in die Elsässerstrasse bis zum Voltaplatz. Dann links in 
die Voltastrasse Richtung Basel-Nord/Rheinhafen, nach weiteren 
200 m links in die Fabrikstrasse/Novartis Campus.

Aus Deutschland
Autobahn A5/E35 Richtung Basel. Nach dem Zoll nehmen Sie die 
Ausfahrt Basel-Nord/
Kleinhünigen/St. Johann/Mulhouse/France. Fahren Sie in den Tunnel 
und folgen Sie den Schildern Richtung Basel St. Johann/Novartis 
Campus.

Aus der Schweiz
Autobahn A2 Richtung Basel bis zur Ausfahrt Basel-Nord/Kleinhüni-
gen/St. Johann/Mulhouse/France. Fahren Sie in den Tunnel und 
folgen Sie den Schildern Richtung Basel St. Johann/Novartis Campus.
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How to find us:

From France (Motorway A35/E60)
After customs turn left and follow 
signs direction St. Johann/Novartis 
Campus (via Schlachthofstrasse,
Elsässerstrasse, Voltaplatz, Voltastrasse, 
Fabrikstrasse)

From Germany (Motorway A5/E35)
After customs 1st exit Basel-Nord, 
Kleinhüningen Mulhouse F, St. Johann

From Switzerland
Basel-Nord, St. Johann, Mulhouse F

From the EuroAirport Basel
Bus 50 to Kannenfeldplatz, walk or 
take Tram 1 to Novartis Campus

From the Railway Station Basel 
Badischer Bahnhof
Tram 2 or 6 to Messeplatz change to
Tram 14/1 to Novartis Campus;
Tram 21 operates during morning and
evening rush hours, directliy via
Messeplatz to Novartis Campus

From the Railway Station
Bahnhof Basel SBB
Tram 1 to Novartis Campus

From Marktplatz
Tram 11 to Voltaplatz
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